

浙江国际传统武术比赛文件

Zhejiang International Traditional Wushu Competition

第十七届浙江国际传统武术比赛邀请函

_____:

浙江国际传统武术比赛自 2003 年以来，已成功举办了 16 届，吸引了 30 多个国家和地区参与，连续多年被媒体评为“全国十大武术事件”之一，也是浙江省十佳赛事之一。本届大赛由浙江省体育局、浙江省人民对外友好协会、丽水市人民政府主办，由浙江省武术协会、丽水市体育发展服务中心承办。比赛将迎来国外、港澳台及国内各省市自治区的广大民间武术爱好者。

第十七届浙江国际传统武术比赛定于 2025 年 7 月 19 日至 20 日在丽水市隆重举行，大赛将由浙江日报、钱江都市频道、浙江国际频道、中国蓝 TV、新华网、抖音号、视频号等分别通过电视以及网络多渠道媒体实时展现各运动员的精彩表现，本次精彩赛事，是一次精彩绝伦的国际武坛盛典。

本届大赛会聚天下武林豪杰，在浙江丽水展示中华武术各大拳种、各大流派的拳术、器械的单练、对练、集体等项目以及综艺表演项目，今年还特设了学校队的总团体大奖。

我们诚挚邀请您前来参加比赛，在中国·丽水比武论剑、观光旅游、休闲度假，感受浙江的迷人风采，沐浴浓郁的东方文化，度过一段美好的时光。

如蒙俯允，不胜感幸，随函附比赛规程呈阅，报名及相关内容可查阅浙江省武术协会官方网站：www.zjws.net。也可以上直接赛事通网站 www.zjsst.net 报名。

浙江国际传统武术比赛组委会
2025年5月21日



浙江国际传统武术比赛文件

Zhejiang International Traditional Wushu Competition

Invitation to the 17th Zhejiang International Traditional Wushu Competition

Since its inception in 2003, the Zhejiang International Traditional Wushu Competition has been successfully held 16 times, attracting participants from over 30 countries and regions. It has been consistently named one of the "Top Ten Wushu Events in China" and is also among the top ten competitions in Zhejiang Province. This event is organized by the Sports Bureau of Zhejiang Province, the Zhejiang People's Association for Friendship with Foreign Countries, and the People's Government of Lishui City. It is undertaken by the Zhejiang Wushu Association and the Lishui City Sports Development Service Center. This competition welcomes Wushu enthusiasts from abroad, Hong Kong, Macao, and Taiwan, as well as from all provinces and autonomous regions in mainland China.

The 17th Zhejiang International Traditional Wushu Competition will be held from July 19th to 20th, 2025, at the Lishui Sports Center. The competition will be broadcast live through various media channels, including Zhejiang Daily, Qianjiang City Channel, Zhejiang International Channel, China Blue TV, Xinhua Net, TikTok, and other video platforms, showcasing the spectacular performances of athletes. This exciting competition is a superb international Wushu festival.

This competition edition will gather participants from the Wushu world in Lishui to display Chinese Wushu, including various styles and schools of hand

forms, weapon forms, pair forms, group performances, and variety show performances. A special Overall Team Grand Prize will also be introduced for school teams this year.

We sincerely invite you to participate in the competition to compete, tour, relax, and enjoy a vacation in Lishui, China. Experience the charming beauty of Zhejiang and immerse yourself in the rich Oriental culture for a memorable time. We would be deeply grateful if you could honor us with your presence. Attached with this letter are the competition regulations for your review. For registration and related information, please visit the official website of the Zhejiang Provincial Wushu Association at www.zjws.net or register directly at www.zjsst.net.

Organizing Committee of Zhejiang International Traditional Wushu Competition

Date: May 21, 2025

